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2 Opfølgning med klippekortsforsøg

Der blev ikke rigtig solgt noget p̊a medicinstudiet, de fleste blev solgt igennem
DE-klubben.
Det blev vedtaget at:

• Hvis det gentages skal tilbuddet gælde for alle.

1



• Det er vigtig vi laver oplæg om F-klubben, ogs̊a p̊a de andre studier.

• Vi bør provomere os allerede p̊a basis.

– Herunder kan man invitere dem til arrangementer.

– Vi ønsker ikke at tage dem væk fra basisbar da dette er noget
specielt p̊a basisstudiet!.

• Det er vigtigt at forfordele egne medlemmer.

• prissætning skal som minimum stemme overens med stregsystemets
priser.

• Intern reklame for arrangementer herunder kan nævnes:

– FooBar datoer p̊a tavle

– Fames datoer p̊a tavle.

– F-kult datoer p̊a tavle

– i forvejen er der initiv fester p̊a tavlen

Desuden blev der stillet spørgsmål til, om hvorvidt medicin kan komme med
i F-klubben, og om det i det hele taget er smart at gøre sig s̊a bred?
F-klubben skal ikke være konkurent til studentersamfundet. Dog er der snak-
ket om at samarbejde med medicinstudiets sociale foretagender, hvis s̊adanne
findes (der blev nævnt at pga. ombygning har de ikke PT mulighed for at
lave fredagsbar selv).

2.1 Hvorfor vil vi gerne have flere medlemmer?

• F-klubben er meget mandsdomineret.

• Flere kvinder kan måske være tiltrækning til arrangementer.

3 Kommunikation

3.1 Ekstern kommunikation

Det er vigtigt vi f̊ar fastlagt nogle måder hvorp̊a vi har et centraliseret over-
blik over hvilke kontakter vi har uden for instituttet. Denne opgave har Fe’r
f̊aet, det er alts̊a ikke nødvendigvis Fe’r der har kontakten, men de skal som
MINIMUM vide besked om kontakten/sponsorat etc. Fe’r fungere alts̊a som
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tovholder for kontakt. Desuden er det Fe’rs opgave at vurdere om forstyrrel-
sen skal inddrages i nye tiltag. Desuden kan man ogs̊a søger andre sponsorater
end øl. Forstyrrelsen forsøger at f̊a et overblik over hvilke muligheder man
her har.

Der har været snak om, at hvis virksomheder ønsker at afholde en Foo-
Bar med gratis øl, at man s̊a laver en pakkeløsning for hvordan det skal
foreg̊a, da der hidtil ikke har været nogle rammer for, hvordan sponsorater
fungerer. Der har hidtil været stor forskel p̊a, hvor stort et sponsorat man
giver, i forhold til distrubutionen af tid, som ikke altid har været fair fordelt.
Desuden giver samarbejde med de andre Foreninger mulighed for at søge
anderledes/større/bredere sponsorater

3.2 Intern kommunikation

3.2.1 Brug af F-klubbens likviditeter / Regnskab

• N̊ar der skal bruges penge, skal det fremover g̊a gennem kasseren først.

• Der kan være mulighed for at lave en aftale om brug af penge.

• Der vil blive nedskrevet regler for brug af penge.

• Initiv skal lave budget og regnskab for deres arrangementer, s̊a vi har
noget skriftligt p̊a arrangementenes omfang. Ofte kan vi ikke hive data
ud fra stregsystemet, som man tit kan i FooBar for eksempel.

• Som det er nu er vi afhængige af at studerende ligger mange penge ud
for F-klubben, da vi ikke har Dankort.

– Vi ønsker ikke at f̊a et dankort.

– hvis ikke man ønsker at ligge ud, s̊a lav aftale I GOD TID med
kasseren.

• Dog skal det undersøges om der kan laves aftale vedrørende indkøb med
Føtex/dansk supermarked.

• Der var snak om at søge penge fra kommunen. Dette blev dog afsl̊aet
da der herved bliver stillet større krav til udførelse af regnskab.

• PR udvalget har ikke noget budget, derfor skal alt g̊a gennem kasseren.
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3.2.2 Andre tiltag

• Hvis man har Ideer s̊a kan man eventuelt afholde et kort møde i mid-
dagspause, hvis ikke det kræver en kæmpe diskution om ideen. (herved
undg̊ar man MEGET lange møder fordi ting hober sig op.)

• Det blev nævnt at hvis ideen er god nok, s̊a kan man ogs̊a godt vente
med at bruge den. (I denne forbindelse er det meningen at undg̊a ad-hoc
udførsler af ideer)

• Det vil være godt at Forstyrrelsen som samlet enhed har et ikke-aktivt
medlem i hvert udvalg, som kan fungere som to-vejs talerør mellem
udvalg og forstyrrelse.

– Kan aflægge status til Forstyrrelsen

– Kan kommunikere nye tiltag fra forstyrrelsen og ud til udvalg.

– Udvalg har fast kontaktperson som er med i forstyrrelsen.

– PT mangler vi en i Initiv. - Rasmus Prentow tiltræder som ikke-
aktivt medlem af Initiv.

• Fremover skal forstyrrelsens forretningsordning indeholde, at man ønsker
et ikke-aktivt medlem i hvert udvalg, samt definition af hvad ikke-aktivt
betyder.

• Forstyrrelsen skal ikke være en mur for tiltag, men være åbne for forslag.

• Det er vigtig at værne om sine aktive-medlemmer da det er dem hele
F-klubben lever af.

• Emails kan nemt mistolkes. Heruden henvises igen til at afholde korte
møder i middagspauser, da dette ofte giver en meget bedre diskution.
(desuden undg̊ar vi email spam.)

4 F-LAN

Dette er et nyt tiltag. Arrangementet udspringer af at en IRS ansat ønsker
er LAN. Dog var der ikke de store muligheder og man har derfor kontaktet
F-klubben i forbindelse med et samarbejde om at arrangere det. Det er ikke
ment som en direkte konkurrent til AAULAN og derfor forsøger vi at ligge
det imellem de 2 AAULAN. Desuden er AAULAN s̊a stort at man har været
nød til at sige nej, og derfor er det vurderet at det er et “marked” for det,
og herved har vi valgt at forsøge at f̊a arrangementet p̊a benene.
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Ulf og Morten opretter et Ad-hoc udvalg der skal st̊a for arrangementet,
og der vil blive sendt mail rundt til fembers, om der er andre der vil være
med til at st̊a for det. Det kunne ogs̊a være en mulighed at samarbejde med
DE-klubben til dette arrangement.

Desuden er det et arrangement som ikke kræver druk - dette kommer ogs̊a
som senere punkt p̊a dagsordenen.

Der skal undersøges:

• Om vi har de fysiske muligheder for at afholde arrangementet.

• Hvad der skal gøres med hardware (hvilket og hvor meget).

• Der skal nok være en form for tilmeldingssystem.

• Hvad reglerne er for brandmyndigheder - herunder overnatning - brand-
vagt.

• kontakt til sekretærer da de muligvis ved noget.

5 Game Room

Det er godt at det er blevet flyttet, da det er mere synligt, og det virker ogs̊a
mere brugt.

PS3 spil:

• Forhør sig med Coolshop om en spilordning - PR undersøger dette med
Coolshop.

• Hvis fembers ønsker at sponsorer spil, s̊a tager vi selvfølgelig imod med
åbne arme.

• Der er kommet større harddisk + GTA V til PS3’en.

Billardbord: vi har hørt at ADSL muligvis er ved at skaffe et billardbord.

6 Nyt fra Treo’en

Der har været undersøgt tilbud fra Royal og Carlsberg. Herunder er det
indtil videre vedtaget at vi bliver hos Carlsberg. I forbindelse med Carlsberg
tilbyder de:
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• Opstartspakke med glas, t-shirt, anlæg, automat click-rammer + andet.

• Der kommer en ny aftale, som ønskes sendt rundt.

• hvis vi f̊ar automat, s̊a bliver vi frataget køleskabe.

• Der bliver stillet spørgsmål til hvorvidt der er plads til automat, og
hvad vi gør med opfyldning.

Der bliver stillet spørgsm̊al om, hvorvidt vi er klar til at skifte til royal.
Vi sælger faktisk umiddelbart for lidt fadøl til at have et anlæg fra Carlsberg.
Dog er Thy måske interesseret i at l̊ane anlæg ud, hvis der bliver behov
I forbindelse med denne aftale, s̊a betyder det vi kan f̊a lidt økonomi at lave
nogle tiltag for, samt dække spild.

Thy øl:

• Vi g̊ar ned til en enkelt øl i vores faste sortiment.

• Der vil være mulighed for af og til at bestille flere. for eksempel til jul,
p̊aske etc.

• Kenneth er blevet den nye bestiller.

• Vi skal have forhandlet fast pris, eftersom vi har f̊aet forskellige priser.

Kaffe/Juice/Kakao

• Morten st̊ar for bestilling af Kaffe.

• TREO laver en turnusordning for rengøring.

• Vi har ikke juice som det er nu, men der kan være mulighed for at lave
aftale med kantinen evt.

• Desuden f̊ar vi glas af Carlsberg, hvilket skal gøres rent, og derfor er
der ogs̊a her mulighed for at lave aftale med kantinen.

Misbrug af konto:

• vi kan ændre brugernavn

• Vi tilbagefører hvis det giver mening.

• Hvis vi f̊ar automat af Carlsberg kan dette ogs̊a afhjælpe problemet.

Det skal undersøges hvad vi gør med brød, da dette er for dyrt som det er
nu.

6



7 KMD kontakt

Der har været snak om at KMD muligvis vil sponsorere kaffe til kaffemaskine.
Herunder skal det klarlægges at vi er nød til stadig at tage et symbolsk beløb
for kaffe, da det slider p̊a maskinen, dog vil der være mulighed for at sætte
prisen ned. Desuden kan det være de ogs̊a har lyst til at lave en FooBar.

8 Fyttetur

Det gik godt med fyttetur, intet ud over det sædvanlige at berette. Dog skal
fyttestursudvalget huske at bruge den tjekliste de har. Specielt at bestille
sodavand ved TREO’en I GOD TID!

9 SictQuiz

Det er det første arrangement vi har afhold i samarbejde med DE-klubben.
Umiddelbart var det et rigtig hyggeligt arrangement! Arrangementets økono-
miske side gik næsten i nul. Dog var der lidt problemer med at der ogs̊a her
blev taget en ad-hoc beslutning om sodavand, selvom der egentlig var bestilt
hjem til dette arrangement. Det er ikke det store problem da vi nok skal f̊a
det solgt, det er mere at ting bare bliver gjort, at der her henføres til.

10 Fe’rs opgaver

Der har tidligere i referatet været diskuteret omfang af Fe’r udvalget. De
søger for at lave facebook opdateringer, og st̊a for centraliseret tovholder for
sponsorater. Der blev foresl̊aet at lave “m̊anedens billed” da der blev snakket
om at vi ofte mangler billeder fra arrangementer, og i den forbindelse lave
et billed man kan sætte op p̊a for eksempel køleskabe, som er blevet udvalgt
som specielt, fra månedens arrangementer.

Desuden st̊ar de for at opdatere tavlen i jægerstuen, herunder gerne med
liste over kommende arrangementer. Der kan efterspørges grafisk materiale -
DOG skal dette bestilles I GOD TID INDEN at det grafiske materiale skal
hænges op.

11 Oprydning i Thorshavn

Jacob og Morten har været stort set alt igennem i Thorshavn, og der er ef-
terh̊anden rimelig sorteret i ting, og en fornuftig orden. Dog er det vigtig at
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udvalg SELV rydder op efter deres arrangementer!

Det har tidligere været et KÆMPE problem at ting bare blev smidt ind
i Thorshavn og aldrig fandt deres rette plads igen. Det er herved vigtig at de
ting der bliver taget bliver stillet tilbage p̊a deres retmæssige plads n̊ar der
ryddes op. Dog er der forst̊aelse for hvis det er sent, at man s̊a bare samler
det i Thorshavn, dog kræver dette at man efterfølgende rydder tingene op,
p̊a næstkommende hverdag.

Det blev desuden foresl̊aet at:

• Indkøbsvogne skal leveres tilbage, n̊ar man henter dem. - lige nu st̊ar
der 2 !!!!

• Markeringer p̊a gulvet, ligesom i et værksted.

• Kroge til ledninger i musikkassen.

12 Eventuelt

12.1 Vedtægtsændringer

Måden hvorp̊a man ændre vedtægter: der har været diskuteret om der skal
gøres noget ved dette, men det blev der stemt nej til, eftersom alle skal have
en mulighed for at udtale sig, og at det er en meget standard procedure til
at h̊andtere vedtægtsændringer p̊a.

Igen skal der undersøges om medicin kan være med i F-klubben, og i den
forbindelse bliver der stillet spørgsmål ved, om det er rimeligt at ændre
vedtægterne til en bredere befolkning, da F-klubben stadig skal være for
ansatte, ikke skal være en konkurrent til studentersamfundet, og man derfor
skal passe p̊a ikke at blødgøre alt for meget.

12.2 Internationale studerende

Det kunne være en mulighed at lave en grupperumstur, for at f̊a folk til at
melde sig ind (dog har PR faktisk været rundt).
Sekretærer kan sende mail til nye studerende, da der er mulighed for at der
kommer nye folk b̊ade i september samt februar.
Det kunne være godt at lave et oplæg p̊a engelsk for nye studerende.

8



12.3 Initiv egen konto

Der bliver stillet spørgsmål til om Initiv kan f̊a deres egen konto. Til dette
blev det vedtaget, at dette ikke ønskes, da dette giver mere administration
for kasseren samt treo og initiv. Hvis det blev vedtaget skulle Initiv derved
til at købe sodavand og øl gennem treo osv.

12.4 FooBar

Som tidligere nævnt sælger vi faktisk for lidt fadøl.
Til fnugfald har vi tabt ca. 20 liter fadøl, Vi havde taget en smule merpris,
men et lille overskud p̊a arrangementet blev alts̊a ikke tjent, i stedet gik det
ca. i nul.
Det kan være de mange gratis FooBar har indflydelse p̊a tabet af øl, og
der skal derfor tages større højde for, at der skal gøres opmærksom p̊a KOR-
REKT betaling. (dette gælder ogs̊a at folk betaler for flaskeøl og tager fadøl).
Priserne skal sættes efter at plastikkrus fyldes til randen!!!

12.4.1 Glas købt i metro

Vi har fundet ud af, at glas købt i metro er 17cl større end vores plastickrus
og ikke 7cl større som først antaget, derfor genererer disse glas underskud for
FooBar, det er derfor vigtig vi f̊ar rettet op p̊a fejlen, og vi opretter derfor
et nyt produkt i stregsystemet, som tager højde for dette. HER ER DET
VIGTIGT, AT DETTE BLIVER INFORMERET UD!.

Desuden pointeres det her, at det er vigtigt at tjekke størrelsen p̊a glas,
n̊ar vi f̊ar glas af Carlsberg.

12.5 Arrangementer uden druk

• Der er fames hver anden uge, som er stille og rolig brætspil og hygge.
Dog er det et problem, at folk ikke helt ved hvad Fames er.

– Det blev foresl̊aet at lave det hver uge i for̊aret 2014 hvis der er
behov for flere arrangementer uden druk.

• Man kunne oprette mandagsmøde om mandagen, hvor man kan drik-
ke en sodavand og hyggesnakke. (Tidligere kendt som det der var
mandags-minecraft).

• Man kunne lave Basketball.
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12.6 Alkohol i Thorshavn

Det blev vedtaget at det alkohol der ligger i Thorshavn, som blev købt til
FFFFF skal afleveres tilbage, da vi p̊a nuværende tidspunkt ikke har likvi-
diteter til at have s̊a menge penge liggende i alkohol. N̊ar initiv f̊ar brug for
det, er det jo en mulighed at købe det igen. Desuden har vi RIGTIG meget
snaps fra sidste års julefrokost til at ligge ogs̊a!
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